
 
 

Protokoll AK möte  
 
Deltagare: Fredrik Sandström, Erika Lundstedt. Victoria Ögren, Mathias Bergh, Mattias Mattsson, Maria 
Edström, Rainer Bladh, Mattias Kangas och Eric Frohm 
 
Datum: 2022-08-15 
Tid: 2030-2130 
 
Plats: Teams 
 
 

1. Tävlingskalender 2022/2023 
Mathias visar planeringen som ligger. Saknar svar från Norrbotten då de haft sommarlov från AK och 
de kommer att ha ett möte i slutet på augusti och återkopplar då till mig.  
 

2. SSF Träff på Bosön 9-10/9 2022 DU/DT 
Maria har sökt ledigt och vill gärna åka på detta men har ej fått svar från sin arbetsgivare. Mattias K 
har annan utbildning den helgen så kan ej närvara.  
 

3. Distriksledare/lägerverksamhet 
U12 och U14 planerar för ett barmarksläger i Malå helgen v37. Kan ev. bli annan ort om cyklingen inte 
går att lösa på ett samma sätt som ifjol. Finns även inplanerat ett snöläger helgen v48 i Tärnaby. De 
kommer att skicka ut inbjudningar inom kort.  
 
Noteras från fg protokoll att U12 distriksledare från Vännäs kommer att dela på rollen (Mattias 
Mattson samt Kristina Hellgren).  
 
Mattias Kangas informerar om att han varit i kontakt med Norrbottens regionstränare Magnus och fått 
info om att barmarkslägret i Arvidsjaur är inställt pga. att man inte får tillgång till lokaler. Behöver 
arrangeras av Västerbotten om det skall bli av vilket vi tackat ja till.  Förslag v37 eller v38. Ort får man 
återkomma till. Ledarna för U16 tar ett möte om detta inom kort och planerar in.  
 
Snölägerplaneringen för u16 ser ut som följer fram till årsskiftet:  
V42 Kåbdalis (Inga ledare från Västerbotten på plats, dock ok att medverka på lägret men då får 
förälder vara med och hjälpa till)  
V46 Storklinten (ev byter plats med med Tärnaby) 
V48 Tärnaby (ev byter plats med Storklinten) 
 
Ledarna för U16 återkommer med mer info samt inbjudningar till dessa läger.  
 
Rainer har stämt av med Nalovardo för fartläger och fartkval v6 för u12-U14 och försöker 
preliminärboka boende.  
 
Ingen inbjudan har synts till för det gränsöverskridande lägret som diskuterades på Skidtinget. 
 

4. Sparbankens stipendium utgår 
Rainer informerar om att stipendierna tas bort beroende på beslut från Sparbanksstiftelsen.  
Gäller både längd och alpint. Rainer har pratat med Torbjörn och diskuterat möjligheten att söka 
andra sponsorer. Ligger på huvudstyrelsen att driva på denna fråga. 
 
Preliminärt datum för årsmöte 2022-10-09 och tiden är knapp för en lösning för detta år. 
 
 

5. Utbildningsfrågor – Rödtråd för distriket 
Maria har skickat ut den information hon fått avseende utbildningar. 
 
Dialog om informationsflöden.  



 
 

 
 

6. Ekonomi  
Rainer har varit i kontakt med Ulrika och försökt att reda ut de delar som kvarstår gällande 
gemensamma boenden i Gällivare och Storklinten. Fortfarande ej klart.  
 
Rainer driver på frågan.  
 
Budget för kommande år bör tas fram till årsmötet. För att detta skall vara görbart behöver vi ha 
underlag framme från fg år vilket vi ej har idag. 
 

 
7. Övrigt 

Mixade tävlingar U8 (och kanske även U10) lyfts som förslag till kommande säsong. (kvarstår) 
Diskuteras möjligheten till samarbeten för att få till fler farttävlingar. (kvarstår) 
Uppdatera information på hemsidan (Fredrik S löser detta när han fått information från Rainer) 
 

8. Nästa möte 
Förslag att vi bokar upp höstens möten enligt följande:  
 
Måndag 2022-09-05 Kl 2030-2130 
Måndag 2022-10-03 Kl 2030-2130 
Söndag 2022-10-09 (Prel Årsmöte) 
Måndag 2022-11-07 Kl 2030-2130 
Måndag 2022-12-05 Kl 2030-2130 
 

  
 
Nästa möte  
Se ovan 
 
Protokollförare 
Mathias Bergh, Lycksele IF 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


